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Wie is getroffen? (1 ring) Wie is betrokken? (2e ring) Wie voelt zich betrokken? (3e ring)
* Nederlanders overleden aan Covid-19 * Familie, vrienden, * Algemeen publiek
* Nederlanders ziek door Covid-19 omwonenden van getroffen e Politici

* Verpleeghuisbewoners Nederlanders ® Verenso

* Verpleeghuispersoneel
* Commerciéle testers e Zwemverenigingen

* Borst- en darmkankerpatiénten die

hebben moeten wachten op een

diagnose

Samenvatting
s  Coronanieuws is minder prominent in beeld. Vooral de Amerikaanse verkiezingen trekken veel meer de aandacht in de

kranten, journaals, online en in gesprekken op social media.

*  LNAZ-voorzitter Ernst Kuipers zegt dat ziekenhuizen qua drukte zo goed als over de piek heen zijn. "Dit is uitstekend

nieuws", zegt Kuipers. Volgens De Telegraaf ‘straalt’ hij wanneer hij de pers te woord staat.

*  Slecht nieuws vanuit de verpleeghuizen. Verenso-voorzitter Jacqqueline de Groot: "Bewoners kunnen niet meer in alle

gevallen de gewenste zorg krijgen." Het aantal besmettingen trekt bovendien een zware wissel op het personeel.
* Ook zijn er zorgen in Twente, waar het aantal besmettingen hard oploopt. Het 'noaberschap' zou ten grondslag liggen

aan deze ontwikkeling: mensen blijven elkaar veel en vaak zien. Het rijke verenigingsleven blijft doorgaan. Medisch

Spectrum Twente-ziekenhuisbestuurder Sophia de Rooij over het effect op de ziekenhuiszorg: "We zitten er dicht

tegenaan dat Twentenaren niet meer in Twente verpleegd kunnen worden."

e De veelbesproken avondklok zou een 'splijtzwam’ (De Telegraaf) binnen de coalitie zijn. Met de 'politiek omstreden’

maatregel zou het kabinet ‘op voer van oorlog' komen met de Kamer, zo stelt AD.

* De diagnose borst- en darmkanker is dit voorjaar drieduizend keer minder gesteld dan normaal, blijkt uit onderzoek van

het Integraal Kankercentrum Nederland. Een van de oorzaken is het tijdelijk stopzetten van de bevolkingsonderzoeken
door de coronacrisis, maar ook door uitgesteld huisartsenbezoek en late doorverwijzing naar het ziekenhuis.

* AD meldt dat oplichters valse verklaringen verkopen waarop staat dat iemand coronavrij is, zénder die persoon

daadwerkelijk te hebben getest. Maarten Cuppen, directeurvan HetHuisartslab, is niet verrast dat het gebeurt: "Als de

vervoerder of het land van aankomst die verklaringen niet goed controleert, gaan de fraudeurs vrijuit.”
*  Overal duiken commerciéle teststraten op die een corona-uitslag binnen een halfuur beloven, meldt AD. Experts vrezen

een 'blinde testvlek': Uitslagen van commerciéle teststraten blijven buiten de statistieken. OMT-lid en viroloog Marion

Koopmans stelt dat er "veel te weinig zicht is’ op de commerciéle testtak.

*  Verschillende zwembaden laten weten door te gaan met het aanbieden van zwemlessen aan kinderen t/m 12 jaar.
Guust Jutte van de Koninklijke Nederlandse Zwembond vindt dat regels moeten worden opgevolgd. Hij vindt dat

uitzonderingen niet bijdragen aan draagvlak. Onrust over de zwemlessen op de webcarekanalen is niet weg.

SISOS (Slachtoffers — Identiteiten — Schade — Oorzaken — Scenario’s)

Slachtoffers
* In week 44 (26 oktober t/m 1 november 2020) overleden naar schatting 3.600 mensen. Dat zijn er ruim 200 meer dan

een week eerder (3.419 mensen). De sterfte in week 44 is 700 hoger dan verwacht voor deze periode, meldt het CBS.

Identiteiten

e Een maand geleden lagen er nog meer jonge mensen in het ziekenhuis, nu zijn dat volgens NVIC-voorzitter Diederik

Gommers weer veel ouderen. De samenstelling van de coronapatiénten lijkt inmiddels weer precies op die in maart.

Scenario's

* Jaap van Dissel reageert tijdens Het Grootste Coronaspreekuur op YouTube op de vraag of we na het weekend weer

voorzichtig mogen hopen op versoepelingen: "Nee, dat verwacht ik eerlijk gezegd niet. [...] Het zal tot ver in december

duren voor we weer op aantallen zitten waarmee we de periode tot er een vaccin is kunnen overbruggen.”

Informatiebehoefte

Welke vragen leven er bij getroffen?
®  Opde social kanalen van minister De Jonge heerst nog altijd onrust over de zwemlessen. Mensen begrijpen niet waarom

deze uitzondering er niet meer is. Waarom wordt er besloten de zwemlessen tijdelijk te stoppen, maar mogen andere

sportclubs voor kinderen gewoon doorgaan? Waarom zijn zwembaden gesloten?
* Via de social kanalen van VWS wordt gevraagd of vaccineren nog zin heeft als je al Covid-19 gehad hebt. Ook wordt

gevraagd hoeveel procent van de Nederlanders al Covid-19 heeft gehad? En hoe staat het met de ‘normale griepgolf?"
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Hoe wordt het incident omschreven (welke facts en figures worden benoemd)?
*  LNAZ-voorzitter Ernst Kuipers zegt dat ziekenhuizen qua drukte zo goed als over de piek heen zijn. "Dit is uitstekend

nieuws". In de afgelopen dagen is de ziekenhuisbezetting ongeveer met hetzelfde tempo gedaald als de stijging van de

twee dagen daarvoor, zo’'n 150. Daarmee hebben we een plateau bereikt.

e  Sinds begin oktober is er wekelijks een verdubbeling van het aantal besmettingen in verpleeghuizen geconstateerd,

signaleert de Verenso. Ruim 600 van de 2.500 verpleeghuislocaties hebben te kampen met een corona-uitbraak, volgens

cijfers van de branche. Sinds half maart zijn 17.365 patiénten geregistreerd met (mogelijk) Covid-19. Er zijn sindsdien

2.317 patiénten overleden, 3.343 patiénten zijn hersteld.

* AD schrijft op de voorpagina vanochtend dat oplichters valse verklaringen verkopen waarop staat dat iemand coronavrij

is, zonder die persoon daadwerkelijk te hebben getest. Ze misbruiken namen van artsen en laboratoria. De aanbieders

zijn actief op WhatsApp en Snapchat onder namen als: Vliegtuig Arts, Digitale Dokter en Covid1950.

*  Gemeenten mogen alle daklozen de komende twee weken een slaapplek aanbieden, ook degenen die daar normaal

gesproken geen recht op hebben. Vanwege de vele coronabesmettingen had onder meer het Rotterdamse stadsbestuur

bij het kabinet aangedrongen om opvang nu al toe te staan. De maatschappelijke opvang mag meer dan dertig mensen

opnemen, maar er moet wel 1,5 meter afstand tussen de bedden zijn.
e  Zorgpersoneel met klachten kan vanaf eind deze maand op het werk een sneltest krijgen en hoeft niet meer naar een

teststraat van de GGD. Begin volgende maand geldt dat ook voor personeel van scholen, de kinderopvang en de politie.
e Het dragen van mondkapjes in de openbare binnenruimte wordt vanaf maandag 23 november landelijk verplicht, zei

de Rotterdamse burgemeester Aboutaleb donderdag in de gemeenteraad. (VWS laat weten dat een exacte datum nog

niet vast te stellen is. De regeling moet nog worden behandeld in de ministerraad en daarna mag het parlement er ook

nog iets van vinden. Aboutaleb schetst de allersnelste route die eventueel mogelijk is, maar nog niet zeker is.)
* In zeven gemeenten in het noorden van Denemarken is een lockdown ingesteld, omdat gemuteerde coronavirussen

van nertsen naar mensen zijn overgesprongen.
*  Diederik Gommers zegt dat je er goed aan doet af te vallen bij een BMI 25 of hoger, om beter bestand te zijn tegen het

coronavirus. Volgens hem helpt vijf of tien procent afvallen bij een te hoog BMI om het immuunsysteem te versterken.

Onderzoe

e De diagnose borst- en darmkanker is dit voorjaar drieduizend keer minder gesteld dan normaal, blijkt uit onderzoek van

het Integraal Kankercentrum Nederland. Een van de oorzaken is het tijdelijk stopzetten van de bevolkingsonderzoeken
door de coronacrisis, maar ook door uitgesteld huisartsenbezoek en late doorverwijzing naar het ziekenhuis. "Bij
borstkanker en de voorstadia daarvan gaat het om een derde minder diagnoses bij 50- tot 74-jarigen en bij darmkanker

om een vijffde minder diagnoses bij 55- tot 75-jarigen, de leeftijdsgroep die voor het bevolkingsonderzoek wordt

uitgenodigd", aldus hoogleraar en IKNL-onderzoeker Sabine Siesling. Samen met haar collega Avinash Dinmohamed en

andere onderzoekers komt ze tot deze conclusie op basis van gegevens uit de Nederlandse Kankerregistratie.

Wat zien, ruiken, voelen, horen, proeven mensen (zintuigelijke waarnemingen)?
* De coronacrisis heeft gevolgen voor hoe geestelijk gezond studenten zich voelen, blijkt uit een enquéte van Caring

Universities, een initiatief van vier Nederlandse universiteiten met als doel onderzoek naar psychisch studentenwelzijn.
* Het Mulier Instituut meldt dat de ledenaantallen van sportverenigingen tijdens de tweede golf nog verder onder druk

staan. Drie op de tien clubs heeft te maken met een dalend aantal leden, veelal gerelateerd aan het coronavirus.

*  Voetbal in Europees verband is een van de veiligste omgevingen ter wereld. Dat concludeert de Europese bond UEFA

uit de resultaten van de coronatests.

Oplopend aantal besmettingen in Twente

* Media zoomen in op het oplopend aantal besmettingen in Twente. Het 'noaberschap’ zou ten grondslag liggen aan deze

ontwikkeling: mensen blijven elkaar veel en vaak zien. Het rijke verenigingsleven blijft doorgaan.
*  GGD Twente is desondanks verbaasd: "Wij proberen telkens te monitoren waar corona het meest actief is, maar het

duikt momenteel overal en op onverwachte momenten in Twente op. De ene keer in die gemeente, dan weer in een

andere. Het liefst hebben we clusters in beeld, zodat we kunnen indammen, maar dat is helaas hier niet het geval. Het

is wat oncontroleerbaar nu." GGD Twente vermoedt dat het 'noaberschap' een van de verklaringen is voor de

opvallende toename van de besmettingen. "Normaal is het heel mooi dat mensen uit de buurt elkaar opzoeken, het

zorgt voor saamhorigheid. Maar nu is het niet verstandig. Clubjes hechte gezelschappen komen te vaak bij elkaar."

*  Medisch Spectrum Twente-ziekenhuisbestuurder Sophia de Rooij: "In feite zie je dat de dingen die het zo goed maken

om in Twente te wonen, deels verklaren waarom wij het op het vlak van Covid-19 zo slecht doen. We hebben een rijk

verenigingsleven. Mensen blijven elkaar te veel zien. Ze kennen elkaar ook bijna allemaal." Het is volgens haar de

keerzijde van het 'warme leven' in Twente. "Maar helaas roept het nu, in coronatijd, verkeerd gedrag op. Zo zie je: het

noaberschap heeft grote voordelen maar in deze tijd ook grote nadelen."

* Deze andere kant van de medaille bracht Sophia de Rooij er gisteren toe om op Twitter te schrijven: "We zitten er dicht

tegenaan dat Twentenaren niet meer in Twente verpleegd kunnen worden", twitterde ze. Met de hashtag#

Helponshelpen er achteraan. Het schuurt en knelt aan alle kanten. "Onze 32 ic-bedden zijn in principe bezet. Deze week

was de helft ervan belegd met Covid-19-patiénten. Op slechts twee ic-bedden liggen ernstig zieke mensen van buiten

de regio. Terwijl wij in de eerste golf achttien Brabanders opnamen!" De huidige capaciteit is volgens De Rooij ver boven

wat was afgesproken met het LNAZ. In die verdeling kreeg Enschede er 34. "We zitten dus op zestien bedden extra. Dat
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is een hele afdeling. Om 50 Covid-19-bedden te maken hebben we 75 klinische bedden moeten omzetten. Voor corona

heb je meer ruimte nodig. Dit heeft enorme consequenties voor de reguliere zorg. Meer dan 50 procent van onze

operatiekamercapaciteit is afgeschaald. Alleen spoed-, semispoed- en oncologie-ingrepen zijn mogelijk. Als we die

zestien bedden voor andere dan Covid-19-patiénten zouden kunnen gebruiken, kunnen de ok's weer meer open."
* De grote impact die de hoge werkdruk heeft op het personeel, vertaalt zich in een ziekteverzuim: 7,3 procent. Ter

vergelijking: in de eerste helft van het jaar was dit 4,1 procent. De Rooij: "Mijn belang is dat ik een veilige omgeving kan

creéren voor mijn personeel en mijn patiénten. Maar dit gaan we niet volhouden op deze manier."

Welke geruchten worden genoemd?
e  Zwembad De Scheg in Deventer zegt op de site: "De zwemlessen voor kinderen t/m 12 jaar zijn in afstemming met de

Veiligheidsregio lJsselland toegestaan en gaan daarom, tot nader order, door." Of ze echt doorgaan is nog onzeker, want

uit navraag van het ANP blijkt donderdag dat daarover wordt overlegd.

Waar gedrag
(

p

Wat doen of laten getroffenen en betrokkenen?

e Zwembad 'T Gooische Bad in Hilversum en Zwemschool De Winter Sport in Hilversum hebben besloten om door te gaan

met de zwemlessen voor kinderen t/m 12 jaar.

King)

king)

Volgen zij onze gedragsadvi (handelingsperspectieven) op?
* De rest van Nederland was de afgelopen weken meer thuis, minder op het werk en niet zo vaak op stap als inwoners

van Twente. Dat blijkt uit cijfers van Google en geanalyseerd door AD. In vrijwel alle Twentse gemeenten werd de laatste

maanden meer naar het werk gereisd dan in de rest van Nederland. En bezoek aan plaatsen als restaurants, cafés,

winkelcentra, musea, bibliotheken en bioscopen daalde in de laatste week van oktober landelijk met ruim 30 procent

ten opzichte van voor corona. In Twente was dat op een aantal plekken slechts 15 procent.
*  Reisorganisaties blijven reizen uitvoeren naar gele bestemmingen, meldt AD. "Zolang de overheid het houdt bij een

'dringend advies' ziet Sunweb geen reden om reizen naar groene of gele gebieden niet door te laten gaan."

Betekenisgeving

Welke oproepen worden gedaan?
® NRC schrijft: 'De verpleeghuizen roepen om hulp; het coronavirus slaat opnieuw hard toe en bewoners kunnen niet

meer in alle gevallen de gewenste zorg krijgen’.
e Conny Helder van ActiZ n.a.v. de situatie in de verpleeghuizen: "Werk mee aan de aanwijzingen om het virus terug te

dringen, dat helpt ons verreweg het meeste. En vergeet de kwetsbare ouderen thuis niet.
"

Welke emoties, waardeoordelen, kwalificaties, kritiek, steun worden gegeven?
* Directeur André de Jeu van de Vereniging Sport en Gemeenten over de sluiting van de zwembaden: "Dat doet het

kabinet niet om iemand te pesten, maar om de gezondheid van burgers te beschermen." Volgens hem kan een

burgemeester afwijken van bepaalde regels, maar "meestal gaat dat om veiligheid". Hij noemt het "heel vervelend" dat

kinderen even niet kunnen zwemmen, maar wijst er op dat het (slechts) voor twee weken is.

®  GuustJutte van de Koninklijke Nederlandse Zwembond (KNZB) vindt ook dat regels moeten worden opgevolgd. Hij vindt

dat uitzonderingen niet bijdragen aan draagviak.

Handel in vals bewijs 'coronavr

= AD meldt dat oplichters valse verklaringen verkopen waarop staat dat iemand coronavrij is, zonder die persoon

daadwerkelijk te hebben getest. Artsen van wie de naam op de vervalste documenten staan, reageren geschokt. Arts

Prem Heera, die samenwerkt met de Corona Testservice, is één van hen. Hij stapt naar de politie. Dokter Albert Zwart

van HetHuisartslab, eveneens slachtoffer van de fraude, is geschrokken en noemt het 'heel ernstig'.
e  Covid1950 biedt excuses aan en zegt het nooit meer te doen. "Het spijt me. Ik wilde mensen een handje helpen door

het goedkoper te maken." De Digitale Dokter ontkent in een reactie dat er sprake zou zijn van valse verklaringen. De

Vliegtuig Arts heeft niet gereageerd op vragen van AD.

e Maarten Cuppen, directeur van HetHuisartslab, is niet verrast dat het gebeurt. Sinds juni heeft zijn organisatie 150.000

reizigers getest. Hij weet dat diverse Nederlanders met vervalsingen op reis zijn gegaan. "Als de vervoerder of het land

van aankomst die verklaringen niet goed controleert, gaan de fraudeurs vrijuit." Volgens Cuppen is het niet aan

reisorganisaties om de controles op zich te nemen, maar doen de meesten dit wel.

* Geen enkele Nederlandse autoriteit lijkt zich om de authenticiteit van de documenten te bekommeren, zegt Arjan van

Emmerik, directeur van Corona Testservice. "le neemt best een verantwoordelijkheid door die certificaten te

verstrekken, terwijl de waarde vrijblijvend is. Veel kinderen zijn tegenwoordig erg handig met computers."
e De verspreiding van valse gezondheidsverklaringen kan verstrekkende gevolgen hebben, zegt strafrechtadvocaat

Sander Janssen. "Dit is valsheid in geschrifte.” Niet alleen voor de verkopers, 66k kopers zijn strafbaar. Mocht een

reiziger het coronavirus onder de leden hebben, dreigt een zwaardere straf. "Als je iemand besmet en deze persoon

wordt ernstig ziek, kan dat gezien worden als het toebrengen van zwaar lichamelijk letsel."

e  CDA-Kamerlid Joba van den Berg: "Hard ingrijpen nodig bij valse corona gezondheidsverklaringen door frauduleuze

verkopers. Maar ook aanpakken van onverantwoordelijke kopers want je weet: als iets te mooi is om waar te zijn ...dan

klopt het niet."

Pagina 3 van 4

1016167



*  'De verpleeghuizen roepen om hulp; het coronavirus slaat opnieuw hard toe en bewoners kunnen niet meer in alle

gevallen de gewenste zorg krijgen’, schrijft NRC. "Je kunt de zorg in verpleeghuizen niet afschalen, want mensen wonen

er. Toch is er soms geen tijd om bewoners alle zorg te bieden", zegt Verenso-voorzitter Jacqueline de Groot. "Bewoners

worden verschoond en krijgen eten en drinken, maar er is soms onvoldoende menskracht hen met een lift uit bed te

krijgen en in een rolstoel te zetten. Dan blijven ze een dag op bed." Ook is vaak geen tijd voor activiteiten en een praatje.
e De grote aantallen besmettingen trekken een zware wissel op het personeel. Er is tijdens de tweede golf minder

personeel dan tijdens de eerste golf in het voorjaar; het ziekteverzuim schommelt rond de 10 procent. Personeel dat is

besmet, wacht op de uitslag van de test of zit in quarantaine. Bovendien kampen veel personeelsleden nog met de

gevolgen van de eerste golf. Verenso-voorzitter Jacqueline De Groot: "Er is al jaren sprake van personeelskrapte. Maar

mensen zijn ook nog aan het bijkomen van de psychische belasting van een half jaar geleden toen veel bewoners op

hun afdeling in korte tijd overleden. Zulke heftige dingen hebben hun weerslag op je weerbaarheid en draagkracht."
* Een duidelijke oorzaak voor de grote verschillen in aantallen besmettingen in verpleeghuizen is volgens specialist

Jacqueline de Groot niet te geven. "Toeval. Er werd tijdens de eerste golf weleens gedacht dat een verpleeghuis z’'n

zaken niet op orde had. Dat is echt niet het geval. Er wordt veel gedaan aan infectiepreventie; bezoekers en

medewerkers wordt gevraagd bij klachten thuis te blijven. Maar er moeten nu eenmaal mensen naar binnen. Als dan

rondom het verpleeghuis het virus nadrukkelijk aanwezig is, is het risico logischerwijs groot dat het binnenkomt."

*  50PLUS-Kamerlid Corrie van Brenk: "Triest: Bewoners worden verschoond en krijgen eten en drinken, maar er is soms

onvoldoende menskracht om hen met een lift uit bed te krijgen en in een rolstoel te zetten. Dan blijven ze dus een dag

op bed."

e  SP-fractievoorzitter Lilian Marijnissen op Twitter: "Wat een vreselijk verdrietige situatie. En wat vragen we (weer!) veel

van onze zorgverleners. Meer collega’s zijn zo hard nodig."

1 over merciéle ciliteiten

e  Overal duiken commerciéle teststraten op die een corona-uitslag binnen een half uur beloven, meldt AD. Experts vrezen

een 'blinde testvlek'. Uitslagen van commerciéle teststraten blijven buiten de statistieken. Horecaondernemer Joost

Frijlink die de Sneltest Express bedacht: "Ik heb daar meermaals met de GGD contact over gehad, maar voor hen is de

voorwaardenlijst nogal zwart-wit: als je afwijkt van de strikte eisen mag een positieve test niet eens doorgegeven
worden." Zo moet de geteste persoon klachten hebben, moet de afnemer een zorgverlener zijn (met BIG-registratie)
en mogen de gebruikte tests alleen van door het kabinet gevalideerde fabrikanten zijn: "Als je afwijkt op een van die

drie onderdelen mag je dus niks doorgeven, kreeg ik te horen."

e "lkvrees dat de blinde viek groot is", zegt hoogleraar medische microbiologie Bert Niesters van het UMCG in Groningen.

"We hebben hier bijvoorbeeld een snelteststraat voor personeel in de zorg en daar zie je ook flink minder toestroom.

Raken zoveel minder mensen nu besmet, of gaan de mensen met een snotneus gewoon ergens anders heen? Het lijkt
me van groot belang hier beter zicht op te krijgen."

e  OMT-lid en viroloog Marion Koopmans stelt dat er ‘veel te weinig zicht is' op de commerciéle testtak. Bijkomend risico

is dat de antigeentest - de sneltestvariant die vaak wordt aangeboden (zie kader) - een stuk minder gevoelig is dan de

door de GGD's gehanteerde PCR-test, die meer tijd en geld kost en nog altijd als 'gouden standaard' geldt. Koopmans:

"Zo'n sneltest kan zeker ingezet worden, bijvoorbeeld als snelle scan om de meest besmettelijke mensen snel eruit te

filteren. Maar mensen die minder besmettelijk zijn, minder virus dragen, worden vaker gemist door de antigeentests.

Waardoor mensen onterecht het idee krijgen dat ze safe zijn."

Hoe wordt naar de overheid gekeken?
Avondklok

e Media schrijven dat de avondklok 'politiek omstreden’ is, omdat het te verreikend is en niet passend bij de Nederlandse

cultuur. Ook de verwijzing naar de 'spertijd' ten tijde van de Duitse bezetting komt veelvuldig terug. Volgens AD zou het

kabinet 'op voet van oorlog komen' met de Tweede Kamer als het deze wet zou opleggen. Telegraaf stelt op de

voorpagina dat de avondklok een 'splijtzwam’ is. Volgens de krant is er irritatie over het 'juridische haakje', de Wet

buitengewone bevoegdheden burgerlijk gezag. De krant begrijpt het 'ongemak' van minister Grapperhaus —

"Kabinetscollega’s weten van hem dat hij een avondklok helemaal niet ziet zitten", zo meent de krant.

*  D66-fractievoorzitter Rob Jetten vindt dat als het kabinet een regionale avondklok wil instellen, de Tweede Kamer zich

daarover moet kunnen uitspreken. Jetten is het niet eens met dat het kabinet dat wil doen via de Wet Buitengewone

Bevoegdheden Burgerlijk Gezag. Een avondklok die via deze route tot stand komt, zou niet door het parlement hoeven

te worden goedgekeurd. "Maandenlange discussie in parlement gehad over de corona-noodwet. Zeer belangrijk
element: Kamer moet betrokken zijn bij coronamaatregelen. En dan een avondklok - de meest vrijheidsberovende

maatregel tot nu toe - willen instellen buiten het parlement om? Dacht het niet!", twittert hij.
e Hubert Bruls vindt de avondklok die overwogen wordt een 'verregaande inbreuk' op de persoonlijke levenssfeer van

Nederlanders. 'Een heel heftige maatregel' die het kabinet weloverwogen moet inzetten, vindt hij. "We zijn over dit

onderwerp in gesprek met de voorzitters van de veiligheidsregio’s, maar het kabinet moet heel goede argumenten

hebben om dit door te zetten. Een avondklok moet echt toegevoegde waarde hebben in het huidige pakket."
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